



တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်ဟးထီၣ်ကွၢ်အဂ့ၢ်

ယၤ \_\_\_\_\_ ချာထီၣ်ယတၢ်သးအိၣ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်ဟးထီၣ်ကွၢ်အဂ့ၢ်အံၤဆူ  
( န့ၣ်ဖိထာဖိဟံၣ်ခိၣ်အမံၤ )

\_\_\_\_\_ ဝဲ \_\_\_\_\_ န့ၣ်လီၤ.  
( ကဗျာ်ဟံၣ်ဃီအလီၤအိၣ်ဆိးထံး ) ( တၢ်ဆီတလဲဟးထီၣ်အန့ၢ် )

တၢ်ဆီတလဲဟးထီၣ်ဒီးတၢ်သမံသမိးခဲလၢကကဲထီၣ်ဝဲဖဲမုၢ်ခဲန့ၢ်ဒီးမုၢ်လွံၢ်န့ၢ်လီၤ.

တၢ်ဂ့ၢ်လၢယဟးထီၣ်မုၢ်ဝဲ- \_\_\_\_\_

တၢ်လိာ်ဘၣ်တၢ်ငါလီၤတၢ်အတၢ်အၢၣ်လီၤဒီးတၢ်ဒုးန့ၣ်ပာ်ဖျါတဖၣ်ဒိလၢအံၤအသိး-

- တချုးဖဲနဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်အိၣ်ဆိးလီၤအခါ, နအၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်လၢနကဟ့ၣ်အါထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဃုစေၣ်န့ၣ် ဟံၣ်လဲတလါဘၣ်တလါအဂီၢ် မ့တမ့ၢ် ၂၀၀၀ န့ၣ်လီၤ. စ့လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤပာ်ဝဲတဖၣ်ဘၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်စူးကါဝဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်ဟံၣ်လဲ မ့တမ့ၢ် တၢ်ထာတၢ်လဲအဂၤတဖၣ်အဂီၢ်တသ့ဘၣ်ဖဲလၢနအိၣ်ဆိးဒီး ဖဲတၢ်အိၣ်ဆိးလီၤအခါန့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်ဟးထီၣ် မ့တမ့ၢ် ပာ်တၢ်ကွၢ်တၢ်အိၣ်ဆိးလီၤ, မ့တမ့ၢ် ဝုၢ်မုၢ်ဆိကတီၢ်ကွၢ်ဝဲဒၣ်တၢ် ငါလီၤတၢ်အတၢ်အၢၣ်လီၤအံၤန့ၣ်, တၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢအစ့လၢတၢ်ပာ်လီၤပာ်ဝဲတဖၣ်ဘၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်စူးကါဝဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်ဟံၣ်လဲ, တၢ်ဟးဂီၤ မ့တမ့ၢ် တၢ် ထာတၢ်အလဲအဂၤတဖၣ်အဂီၢ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်ပာ်တၢ်ကွၢ်တၢ်အိၣ်ဆိးလီၤ, တမၤလၢပုၤမ့ဒါလၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အလဲ  ကးဝဲဘၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါအသိး မ့တမ့ၢ် ဟးထီၣ်ဖဲတၢ်အိၣ်ဆိးလီၤလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါဝုၢ်ဖဲ ၁၅ သီအတီၢ်ပူၤဘၣ်န့ၣ်, တၢ်တဟ့ၣ်ကဒါ က့ၤတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢအစ့လၢတၢ်ပာ်လီၤပာ်ဝဲတဖၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကဟ့ၣ်ကဒါက့ၤတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢအစ့လၢတၢ်ပာ်လီၤပာ်ဝဲတဖၣ်ဖဲလၢ-

- ၁.) တၢ်ဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်ဟံၣ်လဲဒီးတၢ်ထာတၢ်ဂၤအလဲခဲလၢက.
- ၂.) တၢ်ပာ်တၢ်ကွၢ်တၢ်အိၣ်ဆိးလီၤဒီးအတၢ်ပိးတၢ်လိတဖၣ်အိၣ်ဖျါကဆဲးကဆိ.
- ၃.) တဘၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်မၤဟးဂီၤတၢ်အိၣ်ဆိးလီၤ မ့တမ့ၢ် အတၢ်ပိးတၢ်လိတဖၣ်အါန့ၢ်ဒီးတၢ်ဟးဂီၤမ့တမ့ၢ် တၢ်စူးကါဒ်ညီန့ၢ်အသိး.
- ၄.) တၢ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်ကဒါက့ၤတၢ်အိၣ်ဆိးလီၤဒီးလံာ်အါန့ၢ်ဝံာ်ခဲဆူဝုၢ် ဃုစေၣ်န့ၣ်ကဗျာ်ဟံၣ်ဃီအဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်လိာ်ဘၣ်တၢ်ငါလီၤတၢ်အတၢ်အၢၣ်လီၤဒီးတၢ်ဒုးန့ၣ်ပာ်ဖျါတဖၣ်ဒိလၢအံၤအသိး-

- တၢ်သမံသမိးတၢ်ဆီတလဲဟးထီၣ်အဂ့ၢ်- ဖဲနဟးထီၣ်ဖဲတၢ်အိၣ်ဆိးလီၤအခါ, ဝုၢ်ကသမံသမိးဝဲဒၣ်နတၢ်အိၣ်ဆိးလီၤဒီးဟံၣ်ဃီပိးလီၤအတၢ်လိာ်လၢတၢ်ကွဲးဒုး သ့ၣ်ညါတၢ်ထာတၢ်အလဲနကဘၣ်ဟံးမူဒါဝဲဖဲတၢ်ဖဲတၢ်မၤအန့ၢ်သီ ၃၀ သီအတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ. န့ၢ်ဒီး မ့တမ့ၢ် န့ၢ်ခဲစးတဂၤကဘၣ်န့ၣ်လီၤပာ်ဃုာ်သ ကိးဖဲတၢ်သမံသမိးအပူၤမ့တမ့ၢ်ဘၣ်လၢတၢ်ဆီတလဲဟးထီၣ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါဝုၢ်န့ၣ်လီၤ. နဆီတလဲ ဟးထီၣ်ဖဲနတၢ်အိၣ်ဆိးလီၤလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါဝုၢ်ဘၣ်န့ၣ်, ဝုၢ်ကချာန့ၢ်န့ၢ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါတၢ်သမံသမိးအတၢ်ပရၢဒီးတၢ်ထာတၢ်အလဲလၢခဲကတၢ် အဂ့ၢ်ဖဲတၢ်သ့ၣ်ညါဝဲဒၣ်နလီၤအိၣ်ဆိးထံးလၢခဲကတၢ်အလီၤန့ၣ်လီၤ. န့ၢ်ယာ်တမံလၢလၢတၢ်ခဲညီၣ်ဒိကန့ၣ်တၢ်သ့ၣ်တမံသးတမုာ်ဘၣ်ဃးဒီးတၢ် ထာတၢ်အလဲလၢခဲကတၢ်ကဘၣ်တၢ်စူးကွၢ်ညီကွၢ်အိၣ်ဖဲလၢနမ့ၢ်ဟးထီၣ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါန့ၣ်လီၤ.

လီၤအိၣ်ဆိးထံးလၢတၢ်ချာခိဆူညါအဂီၢ်- \_\_\_\_\_  
( ကျအမံၤ ) ( ဝုၢ် ) ( ကီၢ်ခဲၣ် ) ( ဝဲး(ပ)နီၣ်ဂံၢ် )

( \_\_\_\_\_ ) ( \_\_\_\_\_ ) ( \_\_\_\_\_ )  
လီၤတဲမိာ်စီနီၣ်ဂံၢ် ဟံၣ်လီၤတဲမိာ်စီနီၣ်ဂံၢ် တၢ်မၤလီၤတဲမိာ်စီနီၣ်ဂံၢ်

အံၤမ့(လ) : \_\_\_\_\_

ပုဂ္ဂိုလ်အဖြစ်အဖြစ်

နံပါတ်

ထံတွင်လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း

Staff Witness Signature

Date